
Open brief aan de Gemeenteraad Wassenaar 
 
Vrijdag 13 december jl. was het Burgerberaad Wassenaar – een mooi ini?a?ef - voor de 
tweede keer bijeen. Het Burgerberaad is aangenaam verrast dat zijn advies door de 
Gemeenteraad als zeer zwaarwegend wordt beschouwd en als belangrijke basis voor de 
gemeentelijke verkeersplannen wordt meegenomen. Wij hopen dan ook een posi?eve 
bijdrage te kunnen leveren.  
 
Leden van het Burgerberaad constateren echter dat er aan de Jagerslaan bomen worden 
gekapt. Wij nemen aan dat deze kap plaatsvindt in het kader van de aangekondigde kap in 
december van zieke en dode bomen. Omdat echter in het ontwerp van het 
wegencategoriseringsplan wordt vermeld dat de rijbaan van de Jagerslaan zal worden 
verbreed en daarvoor bomen moeten worden gekapt, ontstaat de indruk dat al een begin 
wordt gemaakt met de realisering van het (ontwerp van het) wegencategoriseringsplan. Dat 
zou natuurlijk prematuur zijn.  
 
Wij verzoeken u dan ook om – ter voorkoming van verdere onrust – te beves?gen dat de kap 
van de bomen uitsluitend plaatsvindt in het kader van de opera?e om zieke en dode bomen 
te kappen.  
 
Mocht u deze beves?ging niet kunnen geven, dan lijkt het kappen van de bomen aan de 
Jagerslaan verzoeken wij u dringend om te stoppen met de kap van de bomen totdat een 
defini?ef besluit is genomen over het wegencategoriseringsplan.  
 
Wassenaar, 14 december 2024 

(deelnemer van het Burgerberaad) 


